SKYLINE TOWER 宏天廣場

2025年

穿梭巴士臨時乘車證申請表 -2014年 || 月至 4月

Application Form for Shuttle Bus Temporary Boarding Pass - from

202

To

信和物業管理有限公司

Sino Estates Management Limited

客戶名稱 Name of Tenant 負責人姓名 Name of Responsible Person	: Global Direct 016 Ltd : Carmen Fung	層數 /單位 _ Floor / Suite No. 聯絡電話 _ Telephone Number	:2211A : 5802 2685
申請乘車證數目 No. of Boarding Passes Applied 申請人姓名 Names of Applicants	d:l : Kong Hoi Yan ()	_ (an)	
應付賽用 Cheque Amount	: <u>\$ 660 x</u>	nos. =	\$_666
	·	Authorized	Signature & Company Chop
•		Date:	`
經申請,所有:	實用將小獲逐逐。文宗拒集	A TEMPOR FATTOR	
obrittle bug tem	porary boarding pass in advar be made payable to " Sino Es	nce with this applicatio	II YOUTH WHILL IS MOTH TOTAL TOTAL X X X X X X X X X X X X X X X X X X X

- (2) 本人瞭解乘坐穿梭巴士時,必須使用已登記之八達通咭拍咭,方能上車。
 - I / We understand that the registered octopus card is needed when boarding the shuttle bus.
- (3) 穿梭巴土服務須根據運輸署發出的牌照營運。就有關規定,本人明白只有本廈的公司職員才能使用上述穿梭巴土服務。

Shuttle bus services shall be operated under passenger service license issued by the Transport Department. Complying with the Licensing Conditions, I/We understand that only the staff of Skyline Tower can use the said service.

(4) 本人明白客戶服務中心將保留修訂附加條款的權利。
I/We understand that Skyline Tower Customer Service Centre reserves the right to revise the conditions on the Shuttle Bus Temporary Boarding Pass as and when necessary.